

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Ds Protokoll 14/1 2024

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll Beslutande möte 14\_1-2024.pdf

Storlek: 175023 byte

Hashvärde SHA256:

d87450d60dc6a6ee1fa1a763a82fc68642f8f674fef64f02d418ac778d045cbc

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

VICTOR SAMUELSSON

Signerat med BankID 2024-03-17 13:16 Ref: 1ca55bf0-7b51-476e-a413-0663342e2e38

Alma Viola Swärdh

Signerat med BankID 2024-03-17 13:15 Ref: ba0b5616-204e-4c9b-b8a8-0433477c1d90

ERIK PETERSSON

Signerat med BankID 2024-03-17 11:44 Ref: d27d62f4-6958-47db-aa98-9acd2f469f23



# SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN

**Sammanträdesdatum:** 2024-01-14 kl. 14.53- 17.07

**Plats:** Stiftskansliet, Lund

Sida: 1/6

## Ledamöter

| Närvarande        | Anmärkning | Ej närvarande  | Anmärkning |
|-------------------|------------|----------------|------------|
| Alma Swärdh       | Ordf.      | Tekla Nordin   |            |
| Victor Samuelsson | Sekr.      | Cajsa Hedström |            |
| Erik Petersson    | Just.      | Vera Fandrey   |            |

Jonas Andersen

Edwin Lager

Alice Karjalainen

## Övriga deltagare:

| Namn              | Funktion         | Paragrafer |
|-------------------|------------------|------------|
| Anton Wetterholtz | Rörelseinnovatör |            |



**Sammanträdesdatum:** 2024-01-14 kl. 14.53- 17.07

**Plats:** Stiftskansliet, Lund

Sida: 2/6

## ÖPPNANDE

### §1 Mötets öppnande

Mötesordförande Alma Swärdh öppnar mötet klockan 14:53.

### §2 Val av sekreterare

Förslag: Victor Samuelsson

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Välja Victor Samuelsson till sekreterare.

### §3 Val av justerare

Förslag: Erik Petersson

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Välja Erik Petersson till justerare.

### §4 Godkännande av föredragningslistan

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Godkänna föredragningslistan enligt förslag.

**Att:** Justera föredragningslistan löpande

## INFORMATIONSÄRENDEN

### §5 Återkoppling av diskussions - och beslutsärenden från föregående protokoll

Föregående möte hade vi följande beslutsärenden: §12 Datum för Distriktsårsmötet 2024 och §13 Handlingarna till Distriktsårsmötet 2024. Handlingarna har inte blivit publicerade utan inväntat Januarimöte eftersom vi under detta möte ska ta beslut om fler handlingar. Kallelsen har inte heller skickats ut ännu.

### §6 Föregående protokoll

**DS** tar följande

**BESLUT**

**Att:** Lägga protokollet från 17/9-23, 15/10-23, 15/11-23, 10/12-23 till handlingarna.

### §7 Verksamhet

a) Genomförd



**Sammanträdesdatum:** 2024-01-14 kl. 14.53- 17.07

**Plats:** Stiftskansliet, Lund

Sida: 3/6

Det har inte genomförts någon verksamhet sedan förra mötet.

#### b) Planerad

Tackfesten 27/1 i Heliga Trefaldighetskyrkans församlingshem.

Inspirationsträffen inför DÅM ska vara digitalt den 21/2 19:00 - 20:30.

### §8 Ekonomi

Inecta håller på att göra ett bokslut som kommer snart både för SKULs budget och Hagströms. Sedan kommer revisionen att påbörjas.

### §9 Områdena

#### a) Ledning/AU

AU har haft ett uppstartsmöte för året. Där diskuterades DS-helgen i december samt det som ligger framöver, speciellt att få ihop ett nytt datum för Sportlovslägret. AU har även försökt få ihop en träff med vår FS-kontakt, Selina Lundin.

#### b) Kommunikation

Kommunikation har fortsatt med inlägg på sociala media. Styrelsen har även fått en fråga från lokalavdelningen VåSKan om vi vill komma på besök i deras lokalavdelning inför deras årsmöte. Rekryteringstävlingen är nu avslutad.

#### c) Identitet

Identitet har haft två möten sen sist. Där färdigställdes Verksamhetsinriktningen och måldokumentet som har skickats till resterande DS för beslut under detta möte. Identitet har även fortsatt planerat Tackfesten den 27/1.

#### d) Arrangemang

Planerat ungdomsläger i maj på Södra Hoka med värdeordet Gemenskap. Arrangemang håller på att kontakta Malmö pastorat om vi kan arrangera familjedagen som ett samarbete med dem.

### §10 Rapporter

#### a) Externa samarbeten

Anton och Alice har bokat ett möte med Veronica Sand om hur vi ska arrangera Tysklandsresan. Mer info kommer nästa DS-möte. Veronica vill gärna träffa oss i styrelsen och berätta om Tysklandsresan och vårt samarbete med EKM.

#### b) Externa arrangemang, som vi har deltagit i

Inga externa arrangemang.

#### c) Externa arrangemang, som vi planerar att delta i

Ordförande och personal har bjudits in till en digitalt träff den 24/1 gällande Strategi 2027.



**Sammanträdesdatum:** 2024-01-14 kl. 14.53- 17.07

**Plats:** Stiftskansliet, Lund

Sida: 4/6

Övriga ledamöter rekommenderas starkt att delta.

d) Personal

Anton meddelar att revisionen kommer att dra igång snart.

e) Andra organ

Ingenting nytt.

f) Information från förbundet

Vi har fått mail från Clara Olsson om vi vill medverka på förbundets sociala medier med "veckans bön". Datumen på förslag är 19 maj, Pingstdagen och 1 september, fjortonde söndagen efter trefaldighet. Vi tackar ja till detta och skickar det vidare till kommunikationsutskottet.

g) Lokalavdelningar

Lokalavdelningen Äventyrare har ändrat namn till Svenska Kyrkans Unga i Lunds stift domkyrkoförsamling. Lokalavdelningen Svenska kyrkans Unga Maria Ungdom har blivit utesluten. Anton presenterar en mandatfördelning till DÅM. Vi har numera 106 mandat till distriktsårsmötet med vilande lokalavdelningar inräknade. Maria Magdalena lokalavdelning är störst. Vi hade totalt 1272 medlemmar under 2023. Det är en ökning på runt 100 medlemmar.

h) Övrigt

Ingen övrig information

§11 Övrig information

Ingen övrig information.

## DISKUSSIONSÄRENDEN

§12 Frågor om årsmötesformer på Förbunds nivå

Förbundet håller på att undersöka organisationens årsmötesformer och har skickat ut frågor dom vill att samtliga distriktsstyrelser diskuterar och tycker till om.

Den viktigaste anledning att genomföra riksårsmötet är att hålla organisationen levande och värna om demokratin. Men även som en mötesplats för distrikts överskridande idéer och gemenskap samt att lära sig om organisations demokrati och vilka demokratiska former passar in var då det diskuteras väldigt olika frågor på ett lokalavdelnings årsmöte än ett riksårsmöte. Att hålla de demokratiska värderingarna vid liv i en orolig värld.

Som ombud är det individuellt hur man tar till sig hur årsmötet funkar men i regel har man antagligen haft erfarenhet av hur årsmöten går till innan man åker på RÅM. Det känns som



**Sammanträdesdatum:** 2024-01-14 kl. 14.53- 17.07

**Plats:** Stiftskansliet, Lund

Sida: 5/6

att ombud från vårt distrikt oftast har koll på de grundläggande funktionerna.

Vi tycker att utskottsarbetet kan ibland kännas onödigt då diskussioner i plenum fortfarande har varit långa men utskottsarbetet i sig har inte varit svårt att förstå. Det beror mycket på vem som sitter i presidiet. De har en viktig uppgift med att vara så pedagogiska som möjligt då vi är en barn- och ungdomsorganisation.

Vi anser att ett fysiskt RÅM är i de flesta fall bättre än digitalt. Digitalt lägger det större press på distrikten att ha koll på deras ombud så att de hänger med och är närvarande även om det är digitalt. Sen är det även de praktiska med kvällsaktiviteter, andakter osv. Det blir också en ekonomisk fråga eller en socioekonomisk fråga och vi tycker att det hämmar den demokratiska processen.

Vad gäller våra möjligheter för distriktsträff inför ett digitalt RÅM så har vi det gott ställt. Vi har goda möjligheter med anställda osv men andra distrikt har inte samma möjlighet. Gällande val av plats tycker vi att det viktiga är tillgänglighet. Både med bra tillgänglighet med tåg, buss (inte mitt ute i skogen) men också för människor med funktionsnedsättningar. Distriktet behöver även vara medvetna om att det krävs rätt så mycket att arrangera ett RÅM.

Vi tycker att det nuvarande datumet för RÅM är bra och längden på mötet är bra. Vi tycker det är bra att man går igenom exakt hur ett årsmöte fungerar.

## BESLUTSÄRENDEN

### §13 Handlingar till DÅM 2024

Handlingar till DÅM 2024.

DS tar följande

#### BESLUT

**Att:** skicka följande dokument som handlingar till distriktsårsmötet 2024:

- Verksamhetsinriktning 2024-2027
- Måldokument 2024-2027

## AVSLUTANDE

### §14 Nästa möte

11/2, GA församlingshem i Helsingborg.

### §15 Övriga frågor

Inga övriga frågor.



**SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT**  
**SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN**

**Sammanträdesdatum:** 2024-01-14 kl. 14.53- 17.07

**Plats:** Stiftskansliet, Lund

Sida: 6/6

§16 Mötets avslutande

Mötesordförande Alma Swärdh avslutar mötet klockan 17:07

**BILAGOR**

Bilaga 1 - Föredragningslistan

Bilaga 2 - Verksamhetsinriktning 2024-2027

Bilaga 3 - Måldokument 2024-2027